

JD-411 MPG 玻纤胎沥青瓦
JD-411 MPG Fiberglass Bitumen Shingle

产品概述

玻纤胎沥青瓦是以玻璃纤维毡为胎基，经浸涂优质石油沥青，一面覆盖彩色矿物粒料，另一面覆以隔离材料所制成的瓦状屋面装饰防水片材。

Description

The fiberglass bitumen shingle is a tegular roof decorative waterproof sheet covered with colored mineral pellets on one side and the other side covered with insulating materials, which made of glass fiber felt as the base and coated with high-quality petroleum bitumen.

产品规格

类型 Type	长度 (mm) Length (mm)	宽度 (mm) Width (mm)	单位耗量 Unit consumption
沥青瓦 Bitumen shingle	1000	330	7 块/m ² 7pcs/m ²
脊瓦 Ridge tiles	310	330	7 块/m ² 7pcs/m ²

产品特性

1. 屋顶承重轻，重量仅为粘土瓦、混凝土瓦的五分之一。
2. 具有良好的吸声隔音性、耐腐蚀性、防尘自洁性。
3. 冷施工，无污染，铺装简单，维修率低。
4. 造型、颜色多样，立体感强，兼具防水和装饰双重功能，综合成本低。

Features

1. The roof is light-bearing, and its weight is only one-fifth of clay tiles and concrete tiles.
2. Good sound absorption, sound insulation, corrosion resistance, dustproof and self-cleaning properties.
3. Cold construction, no pollution, simple paving and low maintenance rate.
4. Diversified shapes and colors, strong three-dimensional effect, dual functions of waterproofing and decoration, and low overall cost.

性能指标/Technical Sheet

序号 No.	项目 Item	P	L
1	可溶物含量, (/g/m ²)≥ Solvend content	800	1500
2	拉力 (N/50mm) ≥ Tension	纵向 Vertical	600
		横向 Horizontal	400
3	耐热度 (90°C) Heat resistance	无流淌、滑动、滴落、气泡 No flowing, Sliding, dripping, bubbles	
4	柔度 (10°C)	无裂纹	



Flexibility	No cracks
-------------	-----------

GB/T 20474-2015 玻纤胎沥青瓦/Fiberglass Bitumen Shingle

应用领域

工业、民用、建筑的屋面防水和装饰，尤其适用于公共设施、各类别墅等坡屋面防水装饰。

Application

Industrial, civil and architectural roof waterproofing and decoration, especially suitable for public facilities, various villas and other slope roof waterproof decoration.